
Protokół Nr 44/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

odbytego dnia 2 października 2018 r.   

 

Kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak – Przewodniczący tejże 

komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków komisji oraz zaproszonych gości. 

Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił proponowany na dzisiejsze 

posiedzenie porządek obrad: 

 

1. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za I półrocze 2018 r.  

2. Zapoznanie się z działalnością służby zdrowia na terenie gminy.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został 

przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego 

posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu wcześniej, poza tym 

wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu dzisiejszym. 

W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych uwag, 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

W temacie opłat związanych z odbiorem odpadów komunalnych głos zabrał Pan Piotr Wołosz – 

Skarbnik Gminy, który oznajmił, że plan na 2018 r.  zakładał wpływy z tytułu odbioru odpadów na kwotę 

784 tys. zł, a za I półrocze odnotowano kwotę 405 tys. zł. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Skarbnik poinformował, że zaległości z tytułu opłat, bez tytułów 

wykonawczych na koniec I półrocza wyniosły 37 tys. zł, zaległości finansowe objęte tytułami 

wykonawczymi i upomnieniami wyniosły 16 tys. zł. Poinformował również, że na terenie gminy ok. 5-

7% mieszkańców nie uiszcza opłat za odbiór odpadów.  

W toku dalszego posiedzenia powitano Panią Grażynę Frydrychowską – Stępnik – zastępcę 

Kierownika SPZPOZ, która przedstawiła sprawozdanie z działalności służby zdrowia na terenie gminy, 

stanowiące załącznik do Protokołu.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem dodatkowych 

pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął obrady Komisji 

i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 
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